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Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd (2019–2023) 
Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 06.06.2023, Menighetssenteret, Villa Blå. 
 
Faste representanter: 

X Torbjørn Nordhaug leder  X Elly Bech Andersen  nestleder X Kåre Hoel 

0 Sigrid Briseid sekretær X Steinar Mørk X  Lena Hillestad 

X Cato Thunes sokneprest      

 
Vararepresentanter:  

X 1. Bjørn Stevning Hole X 2. Kari Orstad   X 3. Eva Lilly Schafferer  

0 4. Marit Pettersen Bauer     

 
 
Møteleder: Torbjørn Nordhaug 
Ordstyrer: Elly Bech Andersen  
Åpningsord: Cato Bevertning: Torbjørn 
Forfall: Sigrid Briseid, Marit Pettersen Bauer 
Gjester:  
 
 
Saksliste                                                                                     

Nr. Beskrivelse av sak Ansvar 

39/23 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes med følgende endringer: Sak 11/23 Tas 
opp til behandling. 
 

 

40/23 

 
Godkjenning av referat fra 09.05.23 
 
Vedtak 
Referatet fra 09.05.23 godkjennes. 
Referatet fra 11.04.23 godkjent på møtet 09.05.23. 
 

 

3/23 
 (3/22) 

 
Økonomi. 
 
Økonomirapport pr 30.05.23 
Driftsoverskudd i menigheten totalt er per 30.05.23 på + 65 822,-   
 
På driftsregnskapet har 
Menighetsrådet           + 31 858,- 
Senteret                      +   2 332,- 
Diakoni                        +  3 773,-  
Musikk                         -   6 571,- 
BUA                             -   3 555,-  
Konfirmanter               + 19 258,- (omfatter innbetaling til tur) 
Mini- og barnegospel  + 18 692,- (husleiestøtte på 15.000,- fra kommunen 
utbetalt til konsert i teateret. Det er overført 17 125,- fra korenes fond innvilget 
til kor tur) 
 
Vedtak 
Økonomirapporten tas til etterretning. 
 

  
 
 
 
Elly 
 

 
 
 

 
Menighetssenteret – prosjekt tak:  
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4/23 
 
(32.1/22) 

 
 

Prosjekt tak på de to verneverdige byggene: Stallen og Villa Blå..  
 
Ny status etter møte i kommunestyret 12. desember 2022 
Saken ble tatt opp i kommunestyremøtet 12. desember 2022. I referatet kan vi 
lese: 
Vedlikeholdsetterslep Villa Blå 

Vedtak, side 202, punkt 37 
Drammen Eiendom KF som eier av Villa Blå, bes utrede kostnaden og mulig 
følgekonsekvens for andre forpakter avtaler kommunen måtte ha, ved å ta 
igjen prekært vedlikehold ved bygningsmassen, med mål om at verneverdien 
ved bygningsmassen bevares. Kostnaden vurderes dekket inn gjennom 
vedlikeholdsbudsjettet til Drammen Eiendom KF. 
 
Møter med virksomhetsleder for Kultur, Idrett og Frivillighet, Drammen 
Eiendom (DE) og menighetsrådet v /AU. I tillegg deltar kirkevergen og leder for 
husstyret.  
 
Møte 21.02.23.  
Det vil bli avholdt nytt møte når DE har innhentet ønsket dokumentasjon vedr. 
Villa Blå og Stallen. Noe dokumentasjon er mottatt. 
 
Møte 27.04.2023.  
Det er ikke funnet dokumentasjon på at menigheten har kjøpt Grønland 101. 
Kommunen er av den oppfattelse at festekontrakten betyr at vi har samme 
forpliktelser som om vi var eiere. Saken forberedes av DE og Kultur, idrett og 
frivillighet og forsøkes tatt opp igjen i kommunestyret i første tertial = juni 
møtet. Dette for å se om vedtaket fra 12.12.22. kan endres / etterleves på 
annen måte. Kommunen fremholder at dette ikke er mulig med nåværende 
vedtak da DE ikke mener å være «eiere» av byggene. Man ber menigheten 
om å innhente pris anslag over kostnader som skal brukes i forbindelse med at 
saken skal tas opp igjen. 
 
06.06.2023: 2 tilbud innhentet. Et med bruk av gamle takstein. Totalbeløp inkl. 
mva. 2.634.375 med forbehold om uforutsette råteskader. Et med bruk av nye 
takstein. Totalbeløp inkl. mva. 2.414.406,- 
Det har ikke så langt kommet tilbakemelding på forberedelse av saken til 
kommunestyret. Det anbefales at leder evt. tar kontakt med 
sivilombudsmannen for veiledning i forhold til evt. klage på saksbehandlingen. 
 
09.06.23: Leder mottok på mail følgende svar fra DE v/ forvaltningssjef Vegar 
Aakre: 

«Viser til svar fra Kommunalsjef Kultur, idrett og frivillighet 

Jorunn Staavi Larsen 5. juni 2023, samt svar på politisk 

verbalforslag i 1. tertial. 

Eventuelle ekstraordinære tilskudd/overføringer til menigheten vil måtte 

politisk bevilges og tas via relevant programområde i Drammen 

kommune.» 

Annen info mottatt beskriver at vi må fremme saken politisk på nytt så 

vedtaket fra 12.12.22. blir omgjort fra at DE skal dekke kostnaden til at 

kostnaden bevilges fra et annet programområde.  

Vi blir rådet til å ta kontakt med samme politiker som sist for å få saken 

opp som bevilgningssak - ekstra bevilgning- til menigheten med 

begrunnelse i verneverdighet og menighetens manglende mulighet for 

økonomisk å klare en slik utgift.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MR / AU 

5/23 
 
(4/22) 

Utsatt: 
Utvalgsstruktur. 
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 Diakoniutvalg:  
Status for medlemmer av utvalget. Det mangler nå et medlemmer fra 
menigheten og et medlem av utvalget som er vara for representant fra 
torsdagstreff har trukket seg. 

 

 Gudstjeneste/kirkemusikkutvalg (GU/MU-utvalg):  
Forslag til mandat utsettes. 

 

 PR / informasjons- og omdømmeutvalg: 
Det mangler et medlem fra menigheten i utvalget.              

 
Alle 
 
 
 
Cato 
 
 
 
Alle 
 

 
 
7/23 
(11/22) 

 

 
 
Utsatt: 
Beredskapsplan og brannvern: 
 

 
 
Kirkevergen 

  8/23 
 
(12/22) 
 
 

 
Husstyret 

 To medlemmer av styret har sluttet. Menighetsrådet bes komme med 
forslag til to nye kandidater, fortrinnsvis en av hvert kjønn. Det er et 
kritisk behov for å få de manglende medlemmer inn i styret. Alle må 
tenke over om man har forslag til kandidater. Forslag drøftes med 
leder for husstyret før vedkommende kontaktes. 

Husstyret har 16.05.23 rettet følgende henvendelse til AU / MR: 
«Husstyret ønsker å få reparert vei og parkeringsplass ved menighetssenteret. 
Det er gjort faglige vurderinger av hvilke kvalitetskrav som må oppfylles for 
sikre lengst mulig levetid på det arbeid som utføres. 
Etter anbudsrunde med befaringer sitter vi igjen med tre tilbud: 

 Øst Asfalt                    172.750,- 

 Svart Asfalt                  196.150,- 

 Bete-Asfalt                   138.000,- 
Alle beløp er ekskl. mva. 
For alle tre tilkommer timebetaling for eventuell grave- og fresearbeid. 
 
Vi opplever firmaet Bete-Asfalt (Vikersund) som den mest fleksible og seriøse, 
og med noe forventet tilleggsarbeid ser det ut og kan bli en sluttsum på 
150.000,- + mva.» 
For å få arbeidet utført i år er husstyret avhengig av å kunne gi rask 
tilbakemelding til valgte entreprenør.  
 
Vedtak fattet i AU 16.05.23.i henhold til fullmakt gitt 17.01.23, sak 22/23.. 
AU tilslutter seg husstyrets ønske om reparasjon av vei og parkeringsplass og 
valg av entreprenør: Bete – Asfalt. 
 

 
 
 
 
Alle 

 
10/23 
(14/22) 
 

 
Utsatt: 
 
Arbeidsplan for trosopplærer. 
 

 
 
Torbjørn/ 
Elly 

 

11/23 
(17/22) 
 

 
Sak unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, første ledd. 
Aktuell sak tilsendt på mail behandles. 
 

 
Torbjørn 

 
14/23 
 
(28/22) 

 
 

Renovering av kirken/kirkerom: 
 
Oppstart utsatt til 04.09.23  
 
Ny Info:  
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Ikke fått svar på søknad sendt bispedømmet ca. 01.02.23. vedr. innvendig 
oppussing og sprinkleranlegg men det er muntlig bekreftet at maling i 
kirkerommet er godkjent og det er inngått avtale om jobben. 
 
Befaring vedr. sprinkleranlegg og varmesystem 28.03.23. Det jobbes fortsatt 
med å finne nytt varmesystem som kan være aktuell.  
 
Akustiker har vært på befaring: 
Rapporten fra akustiker viser at etterklangstiden ligger innenfor normal 
området Lav mellomtone og bass legger i nederste del. For høyere frekvenser 
ligger kirkerommet i øverste del av normalområdet. Det kan forbedres 5 – 15% 
for de dype toner ved bruk av dobbelt gipsplater – estimert ved tomt kirkerom – 
mindre når rommet er fullt. Disse platene er det dessverre ikke aktuelt å bruke 
da de bygger for mye i høyden. Alternativt kan det brukes fibergips. Da kan 
forbedringen kanskje bli lit mindre. 
Menighetsrådet har drøftet saken og er av den oppfattelse at nytten må 
vurderes i forhold til kostnaden ved å skifte til harde plater. Rådet vil derfor ikke 
fremsette krav om skiftning av plater i himlingen.   
Det har vært dialog med kantor som er av samme oppfattelsen. Han kom i 
tillegg med et annet moment: Det må sannsynligvis påregnes kostnader for ny 
intonering av orgelet hvis man endrer overflaten i kirkerommet. 
 
Markering av gjenåpning kirken og kirkens 180 års jubileum 12.11.23. 
Avventer nøyaktig dato. 
  

Referansegruppen 
/ MR 

 15/23 
(40/22) 

 

 
Utsatt. 
 
Relasjonsbygging i menigheten. 
 

 
 
Alle 

 
19/23 
 
(62/22) 

 

 
Menighetsrådsvalg 2023 
Menighetsrådet er valgstyre. Den generelle fullmakten gitt til AU av 
menighetsrådet gjelder når det er hensiktsmessig for saker i forbindelse med 
valget som skulle ha vært avgjort av hele valgstyret. 
 
Vedtak 17.01.23: 
Presentasjon av nytt menighetsråd på jazzgudstjenesten søndag 22.10. 
Samling for nytt menighetsråd lørdag 04.11. med etterfølgende konstituering. 
Samling for stab og menighetsråd: søndag 05.11.  
 
Ny Info: Referat fra møte i valgstyret 11.04.23 er oversendt kirkevergen 
sammen med nominasjonskomiteens valgliste. Listen inneholder 9 navn ut av 
11. Det er nå åpnet for supplerende nominasjon med frist 15.05. kl. 12.00. for 
å skaffe de siste to kandidater som må godkjennes av valgstyret senest 
22.05.23. 
 
Det har ikke lykkes å finne flere kandidater før fristen. 
Brev sendes til kandidatene med info om aktuelle datoer til høsten. 
 
Med frist 1. juli: Valgstyret = menighetsrådet har ansvaret for følgende: 

 Stemmemottakere. Det skal dekkes 12 økter av 4 timer 

 Stemmetellere. Heidi Østensen, Sigrid Briseid og Flemming Andersen 
har sagt seg villig til å telle stemmer. 

 Det produseres presentasjonsfolder med informasjon om 
kandidatene på kirkekontoret. Lokalt valgstyre er ansvarlig for 
innhenting av materiale til folderen.  

 Det arrangeres forhåndsstemming i kirken etter gudstjenesten 
27.august. 

 

 
 
 
 
 
Alle 
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27/23 
 

 
Høring kommunikasjonsplan for Den norske kirke i Drammen. 
Utkast til kommunikasjonsplan mottatt. Høringsfrist 01.06.23  
 
Vedtak 11.04.23. 
InnOm komiteen som består av to fra menighetsrådet og to fra staben 
utarbeider forslag til høringsuttalelse som oversendes AU senest 22.05. AU gis 
fullmakt til å gjennomgå og godkjenne uttalelsen før 01.06.23. 
 
AU har gjennomgått og godkjent uttalelsen. Oversendt kirkevergen. 
 

 

 
31/23 

 
Konfirmantkullet 23/24. 
 
Brev sendt 16.05. Ny artikkel lagt på nettsiden 15.05.23. Facebook innlegg 
kommer i uke 21. 
Konfirmantavgift for 23./24 foreslås til 500.- 
Det gjøres nyt PR fremstøt i september. 
15 påmeldte pr 07.06.23. 
 
Vedtak 
Konfirmantavgift for kullet 23 / 24 fastsettes til 500,- Egenandel i forbindelse 
med evt. konfirmanttur kommer i tillegg.  
 

 

 
 
 
32/23 

 
Veien videre.  
Innspill fra og dialog med kirkeverge Svein Askekjær 
 
Konfirmantene må prioriteres. Det blir derfor satt av midler til en kateket 
stilling, fordelt mellom Tangen (60%) og Strømsgodset (40%).  
.  
Håkon Lindquist har takket ja til jobben. 
 

 

 
33/23 
 

 
Utsatt: 
 
Handlingsplan for «Grønn menighet» 

 

34/23 

 
Utsatt: 
Hvordan og hvilke misjonerende tiltak kan vi satse på fremover? 
Se sak 17/23 
 

 

 
38/23 

 
Avskjedsgudstjeneste for kapellan Kristoffer Dobbedal Schmidt 11.06.23. 
 
Planen er lagt. 

 

 
41/23 
 

 
Møtedatoer høsten 2023 
 
AU: 08.08.                   MR: 22.08. 
        05.09.                          19.09. 
        Torsdag 28.09.           17.10. 
        31.10.                          14.11. 
        28.11.                          12,12. 
 
Forslag til vedtak: 
Møte planen vedtas. 
 

 
 

 
42/23 

 
Ferieplan for staben: 
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Kjersti: Retreat i uke 30 
Malin: Retreat i uke 26 
 

 

 
43/23 

 
Ofringer 
Forslag til ofringer siste halvdel av kirkeåret settes opp 31.05.23.  
 
Vedtak: 
Fordeling av ofringer for siste halvdel av kirkeåret godkjennes av AU. 
 

 

 
 
 

 
Orienteringssaker. Korte innlegg: 
 

 Informasjon fra Fellesrådet: Ikke avholdt møte siden sist. 
 

 Informasjon fra Husstyret: Ikke avholdt møte siden sist. 
 

 Informasjon fra Diakoniutvalget: Ikke avholdt møte siden sist. 
Representanten fra menighetsrådet ønsker at saken vedr 
besøkstjeneste sette på sakslisten 

 

 Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalget: Møte 22.05. 
hvor det ble utarbeidet forslag til høringssvar på 
kommunikasjonsplanen 

 

 Trosopplæringsutvalget: Ikke avhold møte siden sist 
 

 Promotering av Kirkelig Begravelsesbyrå: Alle oppfordres til å spre 
ordet om Kirkelig Begravelsesbyrå. 

 

 Fra staben: Hva skjer? / Hva holder vi på med? Mye fokus på at 
kapellanen snart slutter. Alle gleder seg til sommerferien 

 

 Neste møte:  
Neste AU-møte blir 08.08.23. Neste menighetsrådsmøte er 22.08.23. 
 

 
 
 
Elly 
 
Kari / Kåre 
 
 
Marit 
 
 
 
Lena 
 
 
 
Eva 
 
Alle 
 
 
Cato 
 
 

 
 

Eventuelt.  
Bibler til brudepar: Cato undersøker hva en slik koster. 
 
Gudstjenester er avlyst 02. og 16.07. pga. mangel på ressurser. 
Menighetsrådet ønsker å arrangerer musikkandakt 02.07. 
 

 

 
 
22.08.23. Åpningsord: ??? Bevertning: Lena Hillestad. 
 

 

 


